
Fagforbundet og Delta sine innspel ang. saksutgreiing om lærlinger i Fedje 

kommune: 

 

Fagforbundet og Delta har ingen problem med å sjå kva som er utfordringane her.  Vi ønsker 

sjølvsagt å behalde dei to læreplassane vi har i dag, men ser at det kan vere utfordrende 

med dei økonomiske rammene som vi har, og at barnetalet går ned i barnehagen og på 

skulen.  Samstundes er dette eit viktig tilbod til dei unge, og for kommunen, slik at dei kan bli 

verande eller koma tilbake til Fedje. 

Sitat frå saksutgreiinga: «Pleie og omsorg er ei større eining, og det er lettare å ha 

opplæringskapasitet og dekke alle fagområde for helsefagarbeidarlærlingen. Nasjonalt er det 

stort behov for helsefagarbeidarar framover, og også truleg lokalt.»  

Vårt eine forslag er å endre midlertidig læreplassen for barne og ungdomsarbeidar  til enda 

ein læreplass  for helsefagarbeidara ( slik at vi har to læreplassar for helsefagarbeidarar).  

 

Vårt andre forslag er å endre ordlyden i teksten i personalplanen til: « Inntil 2 lærlingplassar i 

Fedje kommune.» 

Då kan kommunen få større fridom til å vurdere, ut i frå kommunen sin økonomiske 

rammeplan, om dei kan ta imot ein eller to lærlingar.  

 

Vi ønsker ikkje å redusere antall læreplassar i kommunen. 
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